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DROŠĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 8. 

 

2024. gada 9. maijā.  

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām –Arnolds Keisters, Valts Variks, Rihards Gorkšs, Gatis Līcis.  

 

Pašvaldības darbinieki –  Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Reģionālās pašvaldības 

policijas priekšnieks Māris Bomiņš, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Andra Vanaga, 

Darba drošības un ugunsdrošības speciālists Mārtiņš Ansonskis, Ķekavas novada Būvvaldes 

arhitekts Reinis Muižnieks.  

 

Ķekavas novada pašvaldības Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas 

priekšsēdētājaViktorija Gulbe. 

 

Pieaicinātās personas – iesnieguma iesniedzējs, arhitekts J.E.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par aprīļa mēnesi;  

2. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības 

komisijas nolikumā;  

3. Informatīvs - Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas 2023.gadā 

paveiktā darba atskaite;  

4. Informatīvs - Par piketa rīkošanu Baldonē 2024. gada 28. maijā;  

5. PIEBALSOJAMAIS - Informatīvs - Par sapulces rīkošanu organizētajos gadatirgos;  

6. PIEBALSOJAMAIS- Informatīvs- Par būvniecības ieceri “Palīgēkas jauna 

būvniecība, “Mežvīteņi 1” Lapenieki, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”;  

 

 

 

 

Voldemārs Pozņaks atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks.  Informē, ka ir iesniedzis vienu priekšlikumu par 

darba kārtības papildināšanu ar trīs piebalsojamiem jautājumiem un darba kārtības secības 

maiņu. Kā arī, ziņo par vēl vienu iesniegtu priekšlikumu no Valta Varika.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Jānis Zvaigzne, Andra Vanaga.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu.   

 

 

1. Priekšlikums no Valta Varika -  

Par katru piebalsojamo jautājumu (iekļaušanu) balsot atsevišķi, 

Atklāti balsojot ar 1 balsi "Par" (Valts Variks), "Pret" – 3 (Gatis Līcis, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

2. Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Piebalsojamo 5., 6. un 7.jautājumu iekļaut DK darba kārtībā, piebalsojamo 

5.jautājumu izskatīt kā otro, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

V. Pozņaks aicina apstiprināt darba kārību balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, 

Rihards Gorkšs, Gatis Līcis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" –nav,  

Drošības komiteja nolemj: 
Apstiprināt komitejas 2024.gada 9. maija sēdes darba kārtību. 
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1. Informatīvs - Pašvaldības policijas atskaite par aprīļa mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:12:24) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš. Sniedz atskaiti par Pašvaldības policijas darbu aprīļa 

mēnesī.   

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš, Valts Variks, Arnolds 

Keisters.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldības policijas atskaite par aprīļa mēnesi pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, 

Rihards Gorkšs, Gatis Līcis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" –nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 
 

2. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:31:00) 

 

Par jautājumu ziņo Mārtiņš Ansonskis. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Ķekavas 

novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikumā, apstiprināts ar Ķekavas 

novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumu Nr. 2. No Valsts meža dienesta ir saņemta vēstule ar 

informāciju par Valsts meža dienesta pārstāvja deleģēšanu sadarbības teritorijas civilās 

aizsardzības komisijā, kā arī no SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” ir saņemta vēstule ar 

informāciju par SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” pārstāvja deleģēšanu sadarbības 

teritorijas civilās aizsardzības komisijā. Ņemot vērā minēto, Ķekavas novada domei ar lēmumu 

ir nepieciešams apstiprināt Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

komisijas nolikuma grozījumus.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks, Mārtiņš Ansonskis, Arnolds Keisters, 

Valts Variks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par izstrādāto 

lēmumprojektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, 

Rihards Gorkšs, Gatis Līcis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" –nav , 

Drošības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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3. Informatīvs - Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas 2023.gadā 

paveiktā darba atskaite 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:38:33) 

 

Par jautājumu ziņo Viktorija Gulbe. Sniedz atskaiti par Administratīvās komisijas Bērnu lietu 

apakškomisijas 2023.gadā paveikto darbu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks, Valts Variks, Viktorija Gulbe.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Administratīvās komisijas Bērnu lietu apakškomisijas 2023.gadā paveiktā darba 

atskaite pieņemta zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, 

Rihards Gorkšs, Gatis Līcis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" –nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 
 

 

 

 

 
4. Informatīvs - Par piketa rīkošanu Baldonē 2024. gada 28. maijā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:50:33) 

 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga. Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut rīkot 

informatīvu piketu 28. maijā, Baldonē.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks, Andra Vanaga, Valts Variks.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai atļaut piketa rīkošanu Baldonē 2024. gada 28. maijā., 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  
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5. Informatīvs - Par sapulces rīkošanu organizētajos gadatirgos 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:59:05) 

 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga. Pašvaldībā saņemts iesniegums ar lūgumu atļaut rīkot 

sapulci organizētajā gadatirgū politiskajai partijai “Izaugsme”.    

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks, Andra Vanaga, Rihards 

Gorkšs.  

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Pašvaldībai atļaut sapulces rīkošanu organizētajā gadatirgū 2024. gada 19. maijā, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 

nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 2 (Gatis Līcis, Rihards Gorkšs),  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

Sakarā ar to, ka trīs komitejas locekļi no balsojuma atturējās, netika nodrošināts kvorums, līdz 

ar to, jautājums netika atbalstīts.  

 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:25  līdz plkst. 10:34.   
 

 

 

 

6. Informatīvs- Par būvniecības ieceri “Palīgēkas jauna būvniecība, “Mežvīteņi 1” 

Lapenieki, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:06:55) 

 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. Pašvaldībā saņemts iesniegums no privātpersonas ar 

līgumu palīdzēt būvvaldei izskatīt jautājumu būvniecības lietā BIS-BL-779845-13378, 

objektam:  “Palīgēkas "Mežvīteņi 1", Lapenieki, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads”.  

Plānotās ēkas ir īslaicīgas lietošanas būves, kurām ir noteikts lietošanas termiņš 5 gadi. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Voldemārs Pozņaks, Reinis Muižnieks, J.E., Jānis Zvaigzne, 

Valts Variks.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:01  līdz plkst. 11:07.   

 
 

Jautājumu sadaļu turpina Andris Lācis, Voldemārs Pozņaks, Jānis Eglītis, Arnolds Keisters, 

Valts Variks.  

 

Debatē Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, V. Pozņaks aicina balsot par iesniegto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka -  

Jautājumu par būvniecības ieceri “Palīgēkas jauna būvniecība, “Mežvīteņi 1” 

Lapenieki, atkārtoti skatīt nākamajā Drošības komiejas sēdē, 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Arnolds Keisters, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks, 

Rihards Gorkšs, Gatis Līcis), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" –nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:51 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU.     


